

# Chulek

## nekat:

## Anak

# jutawan selamat

3 OCT 1971

SINGAPURA, Sabtu. — Enche Harold Shaw (gambar atas), anak dongsu kapada jutawan pangggong2 wayang yang terkenal Run Run Shaw telah menggaetkan satu persembaan untuk memchulek-nya oleh satu kumpulan empat orang penchulek2 yang bersenjata. **Berita Minggu**

Dalam persembaan itu hendak membebaskan diri daripada di-chulek oleh penjahat2 itu dia telah di-tembak pada lengan kanan-nya.

Kumpulan penjahat2 itu munculi sa-baik2 sata Enche Shaw tiba di rumah dua-tingkat-nya di Andrew Road, Caldecott Hill dari padang jamba kuda.

Kelaidan yang geeri itu berlaku di-hadapan isert-nya, Philamee dan beberapa orang saudara mara-nya.

Dari persembaan2 de-nya saudara mara Enche Shaw dan pegawai2 Polis Singapura Mingen menghidangkan oborla mengonol chubuan chulek yang nekat itu.

Persinya itu berlaku kiraz pada jam 6 petang. Enche Shaw pulang de-ri kereta Mercedes Benz yang berwarna putih susu bersama2 dengan deraband dan pengawal perbad-nya.

Kelka kereta Enche Shaw hendak memasoki rumah-nya itu, sa-buah teksi NTUC Comfort yang di-churi oleh per-jahat2 itu semalam merintang! jakan-nya.

### Oleh HOO LING

KUALA LUMPUR, Isnh. — Setiausaha Politik Timbalan Perdana Menteri, Enche Ikhwan Nasir hari ini menyru pemma2 sanya mempelajari seni silat untuk mempertahankan diri.

"Di-zaman sains dan teknologi sekarang ka-dang orang2 muda malu mempelajari dan menyru seni silat, tetapi itu-lah satu2-nya seni orang2 Melayu untuk mempertahankan diri," kata-nya.

Maha guru Perhobohan Seni Silat Linchab Mahatya Enche Omari bin Doleh dari 300 orang2 hadir di-majlis itu.

### Menendang

Enche Shaw menendang dan bergeit. Ini meng-jutkan penchulek2 itu dan sa-orang dari mereka menembak dan mengenal dengan kanan Enche Shaw.

Penchulek2 itu menutup pintu tempat simpan barang itu dengan Enche Shaw di-dalam-nya.

Pada jam 10 malam ini juruchakap Polis Permanganu Timabalan Su-perintendent, Yeo Yew Toon, mencheritakan peristiwa penchulekan itu.

Enche Yeow berkata bahawa teksi penchulek yang membawa Enche Shaw itu berhenti dekat Kluang Hook Road dekat Bukit Brown. Enche Yeow tak mendoakan Enche Shaw ka-sabuh kereta prebel.

"Enche Shaw membuka pintu tempat simpan barang2 itu dan melarikan diri. Dengan darah menalar dari tangan kanan-nya Enche Shaw bantari menuju ka-rumah-nya kiraz satu batu dari situ," kata Enche Yeow.

## Di-seru belajar silat

3 OCT 1971

Maha guru Perhobohan Seni Silat Linchab Mahatya Enche Omari bin Doleh dari 300 orang2 hadir di-majlis itu.